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組別 Team ID：202219 

專題屬性 Category：多功能網站系統（Website System Design） 

專題名稱 Project：網站系統的行銷與設計 

（Marketing and Design of Website Systems） 

一、 指導老師 Advisor：李富民 老師（Prof. Fu-Ming, Lee） 

二、 組員 Team members： 
石丞哲（10814027）、張哲維（10814029）、林軒宇（10814129）、 
蔡景池（10814140）、楊政堂（10814141）、黃程昱（10814168） 

三、 系統環境 System environment： 

(一) 軟體 Software： 

作業系統 Operating System： Windows 10 

資料庫 Database：Microsoft SQL Server Management Studio 

語言 Programing language： C#、HTML、CSS、JavaScript 

開發工具 Toolkits：  

 程式開發：Microsoft Visual Studio 2019、.Net Core 

 介面設計：Visual Studio Code 

(二) 硬體 Hardware：雲端主機 

四、 簡介： 

歐科兒 O-care 網站、臻禾日月潭紅茶網站 

(一) 系統簡述 

1.內容管理：透過文字或 HTML 的方式來編輯網站所發布之文章。 

2.網站管理：可隨時新增或更新原有資料。 

(二) 特色 

 會員功能：歐科兒使用者能夠在此網站註冊並登入會員。 

 購物車：使用者點擊加入購物車按鈕後，可顯示相關訊息，並顯示在購物車

畫面中。 

 結帳：前端介面已完成，功能部分正在等待顧客與綠界簽訂。 

 聯絡資料：顧客在聯絡我們頁面輸入相關資料，後端可以顯示相關資訊給管

理者了解。 

阿良古味休閒生活館網站、木子顏究所網站 

(一) 系統簡述 

1. 網站頁面：完成所有客戶要求。 

2. 網站管理：阿良古味休閒生活館網站(待開發)、木子顏究所網站(開發中)。 
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(二) 特色 

 輪播式商品/公告宣傳 

 站內關鍵字搜尋(阿良古味)：待開發。 

 浮動式選單：瀏覽時可隨時切換至其他頁面。 

 

五、 Introduction： 
O-care、Zhen-Ho 

Introduction： 

1. Content management：Edit website articles by text or HTML. 

2. Website management： You can add or update original information at any time. 

Features 

 Member：Users can sign up and log in on the O-care website. 

 Shopping car：Users clicks the button to add to the shopping cart, relevant 

information can be displayed in the shopping cart. 

 Pay：The interface is completed, and the functional is waiting for customer to 

sign with EC pay. 

 Contact information：Customers enter relevant information on the Connection, 

and the backstage can display relevant information for manager to understand. 

 
A-Liang、Moo-Zi 

Introduction： 

1. Webpage：Complete all customer’s requirements. 

2. Website management： A-Liang (To be developed)、Moo-Zi (In development). 

Features 

 Carousels 

 A-Liang Key word search (To be developed) 

 Float menu：You can switch to other pages at any time while browsing the website. 

  


